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BUDAPESTFŐVÁROS ~· KERÜI;ET KŐ~ÁNYt! l ÖN~~~~~~-, 
KEPVISELO-TESTULET -

KERÜLETFEJLESZTÉSI ÉS KÖRNYEZET ÉDELMI BI~~~TSÁG _"/ 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült a Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2012. április 12-én megtartott 
ülésén, a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Polgármesteri Hivatala 
hivatalos helyiségében (Budapest X., Szent László tér 29. I. em. 115.). 

Az ülés kezdetének időpontja: 14°0 óra 

Jelen vannak: 
Marksteinné Molnár Julianna bizottsági elnök, 
Agócs Zsolt, Dr. Fejér Tibor, Révész Máriusz, Somlyódy Csaba, Tokody Marcell Gergely, a 
bizottság képviselő tagjai, 
Czirják Sándor, Nagyné Horváth Emília, Szlovicsák István, Zima István a bizottság nem 
képviselő tagj ai 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Radványi Gábor 
Dr. Pap Sándor 
Dr. Éder Gábor 
Dr. Mózer Éva 
Hancz Sándor 

Deézsi Tibor 

Meghívottak: 
Bánhegyiné Binder Zsuzsanna 
Mednyánszky Miklós 
Bunkóczi Lászlóné 

Kovács József 
BudayPál 
Belkó Judit 
Esztergályos Gábor 
Almássy Kornél 
Pavelka Zoltán 
Tabáni Tibor 
Nagy Sándor 
Cseh Ferenc 

alpolgármester 
alpolgármester 
a Jogi Csoport részéről 
a Hatósági Iroda vezetője 
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 
ügyvezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgató-helyettese 

a Hatósági Iroda részéről 
a Hatósági Iroda részéről 
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 
részéről 

a Főépítészi és Fejlesztési Iroda részéről 
a Kőbányai Vagyonkezelő Zt!t-:lieszerols·r--F-=ö:-y--:A:-R_o_s_x_. _K ___ E_R-=fr_L_E--T..., 

K "b' . V nk l" z.4 ·~Jét'l")f'<YAT ONKORMANYZAT a 0 anyai agyo eze 0 l~L. reSL 0!'->cl;·;'trmcstcri Hiv:ltah• 

a BKK Közút Zrt. részéről ' -------·- __ _,: __ .G lfi-t.1 {_iZL \ , 
a BKK Közút Zrt. részéről !kt;;u: ... •LL:.( .. .".9. ....... f .... · .. Q ... J\'. 
a BKK Közút Zrt. részéről 
a ZT Kft. részéről 
a ZT Kft. részéről 
kerületi lakos 

Q.t\

f'l .. . 1 .c .. oszarn: 
l 

Z01Z ÁPR 2 7. 

....... ~ ... db Előadó: 
me l léklet 

_2,1,)_ It )C ~ -~ 
Elnök: Köszönti a megjelenteket, és megnyitja a Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi 
Bizottság ülését. Megállapítja, hogy a Bizottság 9 fővel határozatképes. Bejelenti, hogy a 
jegyzőkönyvetTasi Éva vezeti. Az ülésről hangfelvétel készül 



A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal első 

napirendi pontként tárgyalja a "Budapest X, Bogáncsvirág utca 42544/26 hrsz.-ú 
ingatlannal kapcsolatosan beérkezett vételi szándéknyilatkozatról" sz ó ló előterjesztést, 

másodikként a "Gépkocsitárolók elidegenítését", harmadikként a "80 férőhelyes bölcsőde 
helyének kijelöléséről szóló tanulmánytervről, és az ebből adódó további feladatok 
meghatározásáról" szóló napirendi pontot és negyedikként a "Közterületek elnevezését", a 
további napirendi pontokat pedig a meghívó szerinti sorrendben. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak 
szerint fogadja el napirendjét: 

l. A Budapest X., Bogáncsvirág utca 42544/26 hrsz.-ú ingatlannal kapcsolatosan beérkezett 
vételi szándéknyilatkozat 
Előterjesztő: Dr. Pap Sándor alpolgármester 

2. A gépkocsitárolók elidegenítése 
Előterjesztő: Dr. Pap Sándor alpolgármester 

3. A 80 férőhelyes bölcsőde helyének kijelöléséről szóló tanulmányterv, és az ebből adódó 
további feladatok meghatározása 
Előterjesztő: Dr. Pap Sándor alpolgármester 

4. Közterületek elnevezése 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

5. Kőbánya Játszótér-fejlesztési Koncepciójának végrehajtása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

6. IntegráltVárosfejlesztési Stratégia 
Előterjesztő: Dr. Pap Sándor alpolgármester 

7. Kerékpárút-fejlesztés - kerékpárosbarát útvonal kialakítása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

8. Kőbánya természetvédelmi és helyi természeti értékeinek védelem alá helyezésére 
irányuló javaslat 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

9. Az Autómentes Nap országos rendezvényéhez történő csatlakozás 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

10. A 2012. évi "Virágos Magyarországért" országos környezetszépítő versenyen való 
részvétel 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

ll. A HungaroControll Zrt.-vel partnerségi együttműködési megállapodás megkötésének 
szándéka 
Előterjesztő: Kovács Róbert polgármester 

12. Kőbányai intézmények TÁMOP-pályázatokon történő indulása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

13. Ivókutak létesítése 
Előterjesztő: 

14. Kutyaürülék-gyűjtő kihelyezése 
Előterjesztő: 

Radványi Gábor alpolgármester 

Radványi Gábor alpolgármester 
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15. "Tiszta udvar, rendes ház 2012!", valamint "Tiszta, rendezett Kőbányáért 2012!" cím 
adományozása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

16. A 2012. évi Parlagfű-mentesítési Program 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

17. A Budapest X. kerület, Kőbánya-alsó vasútállomás- Korponai utca- Liget utca- Bánya 
utca vonalszakaszon közlekedő 162-es, 162A és 262-es autóbuszjára tok, valamint a 
Gyömrői út- Kada utca- Gergely utca vonalszakaszon közlekedő 217-es autóbuszjárat 
útvonalának módosítása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

18. A Budapest X. kerület, Ihász utca 2. szám alatti szelektívhulladékgyűjtő-sziget 
megszüntetése 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

19. A házi szelektív hulladékgyűjtés bevezetése 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

20. "Ez a kukahelyzet!" című csapatverseny kiírása 
Előterjesztő: Kovács Róbert polgármester 

21. A Budapest X. kerület, N ép ligetben történt fakivágások ügyében készült tájékoztató 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

22. Tájékoztató a kerületi gyalogátkelőhelyek létesítéséről 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Révész Máriusz megérkezett az ülésterembe. 
Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság l O fővel határozatképes. 

Tokody Marcell Gergely: Javasolja, hogy az Integrált Városfejlesztési Stratégia 
felülvizsgálatáról szóló előterjesztést a Bizottság vegye le napirendjéről, mivel későn kapták 
kézhez az anyagot. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság l O igen, egyhangú szavazattal leveszi 
napirendjéről az Integrált Városfejlesztési Stratégia felülvizsgálatáról szóló előterjesztést. 

Elnök: A téma fontosságára való tekintettel javasolja, hogy az Integrált Városfejlesztési 
Stratégia felülvizsgálatát rendkívüli ülés keretében, 2012. április 16-án vitassa meg a 
Bizottság. Kéri a Bizottság tagjait, hozzák meg döntésüket a rendkívüli bizottsági ülés 
időpontj áról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 8 igen szavazattal, 2 tartózkodással 
rendkívüli bizottsági ülést tart 2012. április 16-án (hétfőn). 
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l. napirendi pont 
A Budapest X., Bogáncsvirág utca 42544/26 hrsz.-ú ingatlannal kapcsolatosan 

beérkezett vételi szándéknyilatkozat 
Előterjesztő: Dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 

A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Agócs Zsolt: V él eménye szerint nagyon közel került kijelölésre a betonüzem helye. 
Elmondja, hogy már kapott tiltakozó leveleket. A lakosok szerint ez a terület már nem bírna el 
egy új abb környezeti terhelést. 

Almássy Kornél: Beszámol a BKK Közút Zrt. tevékenységéről, valamint a jövőbeni 
terveikrőL 

Esztergályos Gábor: Elmondja, hogy a főváros azon útjait kívánják karbantartani, melyekre 
felkérést kapnak. Megnyugtatásként beszámol arról, hogy a cég a legkorszerűbb 
környezetvédelmi eszközökkel van felszerelve. 

Agócs Zsolt: Támogatja a beruházást, de mivel ez egy zárt, eléggé terhelt lakótelep, javasolja, 
hogy közösen keressenek egy másik helyszínt. 

Dr. Pap Sándor: Szerinte is oda kell figyelni a telep környezeti terhelésére, de mivel a 
teherforgalom a Kozma utcán folyna, ezért ebből a szempontból ez nem érintené a lakótelep 
életét. Javasolja, hogy ha úgy gondolja a Bizottság, nincs kezükben megfelelő mennyiségű 
információ, akkor kérjék fel a céget egy új abb, részletesebb anyag elkészítésére. 

Almássy Kornél: Tájékoztatja a Bizottság tagjait, hogy szívesen tartanak egy bemutatót az 
egyik keverőüzemükben, ahol meg tudják mutatni milyen eszközökkel és hogyan dolgoznak. 
Nem céljuk belekezdeni egy olyan beruházásba, amivel később nem tudnak mit kezdeni. 
Megérti az aggodalmakat, ezért záros időn belül elkészítenek egy új anyagot. 

Révész Máriusz: Érdeklődik, hogyan sikerült ezt a telket kiválasztani? Elmondja, hogy 
vannak Kőbányán olyan iparterületek, amelyek teljesen kiürültek. Megfontolandónak tartja 
egy ilyen területen megvalósítani a beruházást. 

Dr. Pap Sándor: A beruházás megvalósításához nagy telekre van szükség, közel 1,5 
hektárra, így összesen két helyszín jöhetett szóba. Az egyik a Kozma utcánál, az Izraelita 
temető bejáratánál található, a másik pedig a Bogáncsvirág utcában. Mivel a Kozma utca 
tömegközlekedési besorolás alatt van, ezért csak a Bogáncsvirág utca felel meg méreteiben a 
beruházásnak 

Agócs Zsolt: Javasolja, hogy az üzemi bemutatóra a kerületi lakosokat is hívják meg. 

Nagyné Horváth Emília: Javasolja, hogy fordítsanak időt egy másik helyszín kijelölésére is. 
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Szóbeli módosító javaslat: 

Elnök: Javasolja a határozattervezet új ponttal történő kiegészítését az alábbiak szerint: 
A Bizottság felkéri a BKK Közút Zrt.-t, hogy készítsen egy új, számszerűsített anyagot, ami 
figyelembe veszi a környezetvédelmi standardokat, és a kibocsátási határértékek 
meghatározásával összehasonlíthatóvá válik. Továbbá felkéri a céget, szervezzen egy 
bemutatót az egyik keverőüzembe, hogy bemutassa milyen eszközökkel és hogyan dolgoznak. 
(276/1. módosító javaslat) 

Az előterjesztő támogatja a 276/1. módosító javaslatot. 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 276. számú 
előterjesztés elfogadásáról a 276/l. módosító javaslat figyelembevételével. 

19/2012. {IV. 12.) KKB határozat 
a Budapest X., Bogáncsvirág utca 42544/26 hrsz.-ú ingatlannal kapcsolatosan beérkezett 
vételi szándéknyilatkozatról 
l O igen, egyhangú szavazattal 
A Bizottság felkéri a BKK Közút Zrt.-t, hogy készítsen egy új, számszerűsített anyagot, 
ami figyelembe veszi a környezetvédelmi standardokat, és a kibocsátási határértékek 
meghatározásával összehasonlíthatóvá válik. Továbbá felkéri a céget, szervezzen egy 
bemutatót az egyik keverőüzembe, hogy bemutassa milyen eszközökkel és hogyan 
dolgoznak. 

Határidő: azonnal 
Feladatkörében érintett: a gazdasági és fejlesztési szakterületért felelős 

alpolgármester 
a Főépítészi és Fejlesztési Iroda vezetője 

Révész Máriusz elhagyta az üléstermet. 
Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság 9 fővel határozatképes. 

2. napirendi pont 
A gépkocsitárolók elidegenítése 

Előterjesztő: Dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 
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A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Agócs Zsolt: Érdeklődik, hogy érintettek-e olyan területek, amelyeket a későbbiekben 
értékesíteni szeretnének? 

Elnök: Beszámol arról, hogy ezt az előterjesztést már több körben tárgyalta a Bizottság, 
tulajdonképpen ez most a Képviselő-testület döntésének felülvizsgálata. Elmondta, hogy 
akkor tudja csak jóváhagyni az elidegenítést, ha látja az értékbecsléseket is. Véleménye 
szerint ez az előterjesztés már megfelel annak a képnek, ami kialakult Kőbányán, ezért 
t ám o gatásra javasolja. 

Radványi Gábor: Érdeklődik, hogy az Újhegyi lakótelepen lévő gépkocsitárolók telke és 
felépítménye is önkormányzati tulajdonban van-e? 

Deézsi Tibor: Az anyagban szereplő tárolók mind önkormányzati tulajdonban állnak. 

Elnök: Arnennyiben nincs több hozzászólás, kéri a Bizottságot, hogy döntsön a 279. számú 
előterjesztés támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal a 
"Gépkocsitárolók elidegenítéséről" szóló 279. számú előterjesztést támogatja. 

Révész Máriusz visszaérkezett az ülésterembe. 
Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság l O fővel határozatképes. 

3. napirendi pont 
A 80 férőhelyes bölcsőde helyének kijelöléséről szóló tanulmányterv, és az ebből 

adódó további feladatok meghatározása 
Előterjesztő: Dr. Pap Sándor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 

A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Deézsi Tibor: A tanulmányt elkészítő cég három helyszínt vizsgált meg abból a szempontból, 
hova lehetne felépíteni a bölcsődét A vizsgálat után kiderült, hogy a leggazdaságosabb 
helyszín, az eredetileg kijelölt Halom utca 33. szám alatti ingatlan lenne. Itt egy 108 fős 
intézmény létrehozására van lehetőség. Annak érdekében, hogy nagyobb telek álljon a 
rendelkezésre, még végre kell hajtani a telekrendezést 

Elnök: Tudomása szerint a telekrendezés már folyamatban van. 

Szlovicsák István: Elmondja, hogy a telekrendezés által meg fog változni a terület 
használata. Például a parkolókat át kellene építeni. Érdeklődik, hogy számol-e ezzel a terv? 
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Deézsi Tibor: A telekegyesítés még nem történt meg. A területén lévő vezetékeket a tervező 
leszabályozza, és a közterületen hagyja. A parkolók átépítésével nem számolt a terv, így 
csökkeni fog a parkolók száma. 

Elnök: Elmondja, hogy a telekegyesítés valóban fontos, de fontosnak tartja a megfelelő 
mennyiségű parkoló biztosítását is. Kéri, hogy valamilyen megoldás szülessen ennek 
érdekében. 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 282 számú 
előterjesztés támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 10 igen, egyhangú szavazattal a "80 
férőhelyes bölcsőde helyének kijelöléséről szóló tanulmánytervről, és az ebből adódó további 
feladatok meghatározásáról" szóló 282. számú előterjesztést támogatja. 

4. napirendi pont 
Közterületek elnevezése 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 

A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal. 

Elnök: Beszámol arról, hogy a közterületek elnevezése tárgyú előterjesztést több fordulóban 
fogja tárgyalni a Képviselő-testület. 

Dr. Fejér Tibor: Lényegesnek tartja, hogy ha valakit megtisztelnek azzal, hogy elneveznek 
róla egy közterül etet, akkor azt méltóan tegyék meg. Véleménye szerint Lechner Ödön 
nevéhez nem méltó a Vásárló utca. Lechner Ödömől lehetett volna elnevezni a Belső
Jászberényi utat, vagy a Szent László-templom terét. 

Somlyódy Csaba: Örül annak, hogy az utcaelnevezéseknél nem esett a Kőbányai 
Önkormányzat abba a hibába, mint a Fővárosi Önkormányzat. 

Czirják Sándor: Véleménye szerint is méltatlan a Vásárló utca Lechner Ödön nevéhez. 

Szlovicsák István: Javasolja, hogy a következő ülésre készüljön új előterjesztés, melyben 
kijelölnek egy másik közterületet, mely Lechner Ödön és Richter Gedeon nevéhez 
kapcsolható. 

Elnök: V él eménye szerint a Kőbányához kötődő híres emberek nevének összegyűjtése 

lehetetlen. Olyan utcákat próbáltak keresni, melyeknek az átnevezése problémamentesen 
megoldható. Figyelembe vették azt, hogy a nagyobb utcák lakóinak és vállalkozóinak 
mekkora költséggel járna az okmányok kicseréltetése. 
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Révész Máriusz: V él eménye szerint is méltatlan utcák lettek kijelölve Lechner Ödön, Richter 
Gedeon és Sajó Sándor nevéhez kötődően. Az S l területére szervezett beruházás által 
hatalmas terekkel és utcákkal fog bővülni Kőbánya. Jó ötletnek tartaná, ha ezeket a 
közterületeket híres emberekről neveznék el. 

Radványi Gábor: Érdeklődik, hogy a Bizottság egyetért-e a többi elnevezéssel, melyek nem 
híres emberekhez kapcsolódnak? 

Elnök: A tájegységekről, valamint a szakmákról elnevezett utcaneveket jónak találja. 

Dr. Fejér Tibor elhagyta az üléstermet. 
Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság 9 fővel határozatképes. 

Szóbeli módosító javaslat: 

Elnök: Javasolja, hogy a személynevekkel kapcsolatos utcaelnevezésekről készüljön egy új 
előterjesztés. A határozattervezet 3-4. pontja helyébe az alábbiak szövegrész kerüljön: 
3. A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy Richter Gedeon, Sajó Sándor és Lechner 
Ödön nevéhez kapcsolódó, személyükhöz méltó közterületek elnevezéséről készíttessen egy 
új előterjesztést. (274/l. módosító javaslat) 

Elnök: Kéri, döntsön a Bizottság a 274/l. módosító javaslat támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 8 igen szavazattal, l tartózkodással 
támogatja a 274/1. módosító javaslatot. 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, kéri a Bizottságot, hogy döntsön a 274. számú 
előterjesztés támogatásáról, a 27411. módosító javaslat figyelembevételével, a 
határozattervezet 1-2. pontjára történő külön szavazással. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal a 
"Közterületek elnevezéséről" szóló 274. számú előterjesztésben foglalt határozattervezet l. 
pontját támogatja. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal a 
"Közterületek elnevezéséről" szóló 274. számú előterjesztésben foglalt határozattervezet 2. 
pontját támogatja. 

5. napirendi pont 
Kőbánya Játszótér-fejlesztési Koncepciójának végrehajtása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 
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A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Szlovicsák István: A játszópark létesítésének ötletét jónak tartja, de a helyszínnel nem ért 
egyet. Véleménye szerint az Óhegy park helyett ki kellene jelölni egy másik területet. A 
kalandpark megszűntetésével nem ért egyet. Igaz, hogy a drótkötélpályán kutyáikat edzik a 
gazdák, de ettől még nem kell megszüntetni. Elmondja, hogy a KRESZ-pályát jelenleg is 
nagyon sokan használják. Véleményeszerint a területére telepíteni kellene egy illemhelyet. 

Radványi Gábor: Véleménye szerint azért az Óhegy park a legmegfelelőbb a játszópark 
létesítésére, mert nagyon nagy kiterjedésű. Az illemhely-telepítéssei kapcsolatban elmondja, 
hogy hamarosan kiírásra kerül a Csősztorony hasznosítására vonatkozó pályázat. A kiírásban 
szerepeini fog, hogy a Csősztoronyban nyilvános illemhelynek kell működnie. 

Zima István: Érdeklődik, hogy a 2012. évre tervezett feladatok között a Bársonyvirág utcai 
játszótérnél miért csak a festés és javítás szerepel? Korábban az a döntés született, hogy ezt a 
játszóteret teljesen fel kell újítani. 

Elnök: Mivel a közbeszerzés meghiúsult, így a teljes felújítás helyett 2012-ben csak a festésre 
fog sor kerülni a Bársonyvirág utcai játszótéren. 

Révész Máriusz: Elmondja, hogy régebben is lehetett az Óhegy park közepén bicikliket 
kölcsönözni, ezért jó ötletnek tartja a játszópark telepítését ide, de egy őrt mindenképpen 
biztosítani kellene az eszközök őrzése érdekében. Véleménye szerint olyan helyszínre 1s 
lehetne telepíteni ezt a kölcsönzőt, ami forgalmasabb, például a Dér utcai játszótér mellé. 

Hancz Sándor: Javasolja, hogy ne olyan komplex módon vágjanak bele a játszópark 
kialakításába, mint ahogy azt eredetileg tervezték. Az első időszakban a kölcsönözhető 
eszközök ne legyenek folyamatosan a helyszínen, hanem csak ideiglenesen a nap egyik 
szakaszában. Ha a lakók ezt a szolgáltatást igénybe veszik, akkor a későbbiekben egyre több 
időre lehet majd kivinni a játszópark eszközeit. A kalandparkkal kapcsolatban elmondja, 
hogy nem kívánják megszüntetni, sőt, új abb játszóeszközöket fognakkihelyeznia területére. 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, kéri a Bizottságot, hogy döntsön a 267. számú 
előterjesztésben szereplő határozattervezet l. pontjának támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 8 igen, l ellenszavazattal a "Kőbánya 
Játszótér-fejlesztési Koncepciójának végrehajtásáról" szóló 267. számú előterjesztés 
határozattervezetének l~ pontját támogatja. 

Elnök: Kéri a Bizottságot, hogy döntsön a 267. számú előterjesztésben szereplő 
határozattervezet 2. és 3. pontjának támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 8 igen szavazattal, l tartózkodással a 
"Kőbánya Játszótér-fejlesztési Koncepciójának végrehajtásáról" szóló 267. számú 
előterjesztés határozattervezetének 2. és 3. pontját támogatja. 
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6. napirendi pont 
Kerékpárút-fejlesztés- kerékpárosbarát útvonal kialakítása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. Amennyiben nincs hozzászólás, kéri a Bizottságot, hogy döntsön a 269. számú 
előterjesztés támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal a 
"Kerékpárút-fejlesztés - kerékpárosbarát útvonal kialakításáról" szóló 269. számú 
előterjesztést támogatja. 

7. napirendi pont 
Kőbánya természetvédelmi és helyi természeti értékeinek védelem alá helyezésére 

irányuló javaslat 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. Amennyiben nincs hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 278. számú előterjesztés 
támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal a "Kőbánya 
természetvédelmi és helyi természeti értékeinek védelem alá helyezésére irányuló 
javaslatáról" szóló 278. számú előterjesztést támogatja. 

8. napirendi pont 
Az Autómentes Nap országos rendezvényéhez történő csatlakozás 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. Amennyiben nincs hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 285. számú előterjesztés 
támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési é·s Környezetvédelmi Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal az 
"Autómentes Nap országos rendezvényéhez történő csatlakozásáról" szóló 285. számú 
előterjesztést támogatja. 

Czirják Sándor elhagyta az üléstermet. 
Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság 8 fővel határozatképes. 
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9. napirendi pont 
A 2012. évi "Virágos Magyarországért" országos környezetszépítő versenyen való 

részvétel 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. Amennyiben nincs hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 266 számú előterjesztés 
támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal a "2012. évi 
"Virágos Magyarországért" országos környezetszépítő versenyen való részvételről" szóló 
266. számú előterjesztést támogatja. 

Czirják Sándor visszaérkezett az ülésterembe. 
Enök: Megállapítja, hogy a Bizottság 9 fővel határozatképes. 

l O. napirendi pont 
A HungaroControll Zrt.-vel partnerségi együttműködési megállapodás megkötésének 

szándéka 
Előterjesztő: Kovács Róbert polgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 

A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Agócs Zsolt: A HungaroControll Zrt. és a kerület között érdemben semmi sem történt. 
Mindig külön-külön kerületekkel tárgyalnak, így nem lehet egy síkra hozni az álláspontokat 
Továbbra is a XVI. kerülettel van konfliktusa a repülőtérnek Nagyon minimálisat költenek a 
zajterhelés csökkentésére. 

Elnök: A partnerségi megállapodást elkapkodottnak tartja. 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 286. számú 
előterjesztés támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 8 igen szavazattal, l tartózkodással a 
"HungaroControll Zrt.-vel partnerségi együttműködési megállapodás megkötésének 
szándékáról" szóló 286. számú előterjesztésben foglalt alábbi határozatot támogatja: 

... /2012. (IV. 19.) KÖKT határozat 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete nem támogatja 
a HungaraControl Zrt.-vel történő partnerségi együttműködési megállapodás megkötését, 
és felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a HungaraControl Zrt.-t értesítse. 
Határidő: 2012. április 30. 
Feladatkörében érintett: polgármester 

a Hatósági Iroda vezetője 

ll 



ll. napirendi pont 
Kőbányai intézmények T ÁMOP-pályázatokon történő indulása 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 

A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Nagyné Horváth Emília: Érdeklődik, hogy az Önkormányzatnak, amennyiben ezek a 
pályázatok nyernek, az ötéves fenntartási költség biztosítva lesz-e? 

Elnök: A fenntartó a nyilatkozatával vállalja a fenntartási költség biztosítását. Tájékoztatásul 
elmondja, hogy a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság az előterjesztés kapcsán a következő 
módosító j avaslatot fogadta el: 
A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság javasolja, hogy a "TÁMOP-3.4.4/B-11/1 "Országos 
tehetségsegítő hálózat létrehozása - (Magyar Géniusz Integrált Tehetségsegítő Program)" 
című pályázaton történő indulás" című határozattervezetből kerüljön törlésre a Szent László 
Gimnázium. (268/1. módosító javaslat) 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 268. számú 
előterjesztés támogatásáról a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság 26811. módosító javaslata 
figyelembevételével. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 8 igen szavazattal, l tartózkodással a 
"Kőbányai intézmények TÁMOP-pályázatokon történő indulásáról" szóló 268. számú 
előterjesztést a 26811. módosító javaslat figyelembevételével támogatja. 

12. napirendi pont 
Ivókutak létesítése 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 

A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Elnök: Jó ötletnek tartja az iliász parkban a kutyaitató kihelyezését. Tudomásaszerint itt egy 
kutyafuttató is kialakításra fog kerülni. Ezzel az a problémája, hogy a kutyafuttatók kijelölése 
a bizottság hatáskörében van, de véleménye szerint erről a helyszínről nem született döntés. 

Hancz Sándor: Elmondja, hogy a költségvetési tárgyalásokon ez a kutyafuttató maradt fent a 
rostán. A probléma finanszírozás jellegű, mivel a költségvetési tárgyalásokon elhangzott, 
hogy a KÖKERT Kőbányai Nonprofit Közhasznú Kft. költségén kerüljön kialakításra ez a 
kutyafuttató. Kéri, hogy a Bizottság támogassa ennek a kutyafuttatónak a kialakítására. 
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Révész Máriusz: Tájékoztatást ad arról, hogy a terület képviselője volt, amikor az ottlakók 
felvetették azt, hogy az Ihász parkban ki lehetne alakítani egy kutyafuttatót. Ez lehetne 
Kőbánya egyik legnagyobb kutyafuttatója és közmegelégedést is ki lehetne váltani vele, mivel 
így ki lehetne tiltani a kutyákat a parkbóL Az Ihász köz mögött van egy nagyon szép, 
hatalmas közpark, aminek nincs neve. V él eménye szerint ezt is el lehetne nevezni valamelyik 
híres kőbányai személyrőL 

Bánhegyiné Binder Zsuzsanna: Elmondja, hogy született bizottsági döntés a kutyafuttató 
kij elölésérőL 

Elnök: Kéri, hogy kerüljön elő ez a döntés, mert ő nem látta. 

Nagyné Horváth Emília: Véleménye szerint ezekbe a parkokba madáritatókat is ki lehetne 
helyezni a "madárbarát-kert program" keretein belül. 

Szóbeli módosító javaslat: 

Nagyné Horváth Emília: Javasolja, hogy a Csajkovszkij park helyett a Mély-tónál kerüljön 
kihelyezésre egy ivókút: (265/1. módosító javaslat) 

Elnök: Kéri a Bizottság tagjait, hozzák meg döntésüket a 265/1. módosító javaslat 
támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatja a 
265/1. módosító javaslatot. 

Elnök: A Bizottság egyetért azzal, hogy az Ihász parkban kutyafuttató kerüljön kialakításra. 
(265/2. módosító javaslat) 

Elnök: Kéri a Bizottság tagjait, hozzák meg döntésüket a 265/2. módosító javaslat 
támogatásáról. 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatja a 
265/2. módosító javaslatot. 

Elnök: A kutyafuttatók helyzetéről készüljön egy áttekintő előterjesztés. (265/3. módosító 
javaslat) 

Elnök: Kéri a Bizottság tagjait, hozzák meg döntésüket a 265/3. módosító javaslat 
támoga tásáróL 

A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatja a 
265/3. módosító javaslatot. 
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Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 265. szám ú 
előterjesztés elfogadásáról, a 26511., 26512. és 265/3. módosító javaslatok 
figyelembevételével. 

20/2012. (IV. 12.) KKB határozat 
az ivókutak létesítéséről 
8 igen, egyhangú szavazattal (l fő nem szavazott) 
l. A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ivókutak, illetve kutyaitató 
kihelyezését kezdeményezi az alábbi helyszíneken: 

l. Mély-tó parkjában (ivókút) 
2. Bihari- Balkán utcai játszótérre (ivókút) 
3. Óhegy parkba, a KRESZ-pálya mellé (ivókút) 
4. Ihász parkba (ivókút) 
5. Ihász parkba, a kiépítésre kerülő kutyafuttatóba (kutyaitató). 

2. A Bizottság egyetért azzal, hogy az Ihász parkban kutyafuttató kerüljön kialakításra. 
3. A Bizottság felkéri a polgármestert, készíttessen egy áttekintő előterjesztést a 
kutyafuttatók helyzetéről. 

Határidő: 2012. június 30. 
Feladatkörében érintett: a kerületfejlesztési és külkapcsolati szakterületért 

felelős alpolgármester 

Zima István elhagyta az üléstermet. 

a Hatósági Iroda vezetője 
a KÖKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 
ügyvezetője 

Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság 8 fővel határozat képes. 

13. napirendi pont 
Kutyaürülék-gyűjtő kihelyezése 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 

Szóbeli módosító javaslat: 

Nagyné Horváth Emília: Javasolja, hogy a határozattervezet egészüljön ki egy 2. ponttal az 
alábbiak szerint: 
2. A Bizottság egy darab, a Polgármesteri Hivatal mögött lévő kutyaürülék-gyűjtő 

áthelyezetését javasolja a Halom utcába. (264/1. módosító javaslat) 

Az előterjesztő támogatja a 264/1. módosító javaslatot. 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 264 számú 
előterjesztés elfogadásáról a 264/1. módosító javaslat figyelembevételével. 
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21/2012. (IV. 12.) KKB határozat 
a kutyaürülék-gyűjtő Itihelyezésekről 
8 igen, egyhangú szavázattal 
l. A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 3 darab kutyaürülék-gyűjtő 
kihelyezéséről dönt az alábbi helyszínekre: 

l. Kápolna utcai lakótelepen, zöldterületen l db 
2. Gyakorló utca 17-19. szám elé, zöldterületen l db 
3. Lavotta utca 1-5. szám elé, zöldterületen l db 

2. A Bizottság egy darab, a Polgármesteri Hivatal mögött lévő kutyaürülék-gyűjtő 
áthelyezetését javasolja a Halom utcába. 

Határidő: 2012. június 30. 
Feladatkörében érintett: a kerületfejlesztési és külkapcsolati szakterületért 

felelős alpolgármester 
a Hatósági Iroda vezetője 
a KÖKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 
ügyvezetője 

Révész Máriusz elhagyta az üléstermet. 
Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság 7 fővel határozatképes. 

14. napirendi pont 
"Tiszta udvar, rendes ház 2012!", valamint "Tiszta, rendezett Kőbányáért 2012!" cím 

adományozása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 

A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Elnök: Nagyon jó kezdeményezésnek tartja, tavaly is nagy sikere volt a lakók körében. 
Elmondja, hogy a táblák betervezésre kerültek az idei költségvetésbe. 

Czirják Sándor: Javasolja, hogy a táblák maradjanak ugyanolyanok, mint tavaly voltak. 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 263 számú 
előterjesztés elfogadásáról. 

22/2012. (IV. 12.) KKB határozat 
a "Tiszta udvar, rendes ház 2012!", valamint "Tiszta, rendezett Kőbányáért 2012!" cím 
adományozásáról 
7 igen, egyhangú szavazattal 
A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a 14/2012. (III. 14.) határozata 7. és 
8. pontjának végrehajtására pályázatot ír ki magánszemélyek, lakóközösségek, 
társasházak számára "Tiszta udvar, rendes ház 2012", valamint kerületi 
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közintézmények, vállalkozások számára "Tiszta, rendezett Kőbányáért 2012" cím 
adományozására az előterjesztés 2. és 3. mellékletében foglaltak szerint. (A 2. és 3. 
melléklet a jegyzőkönyv 1-2. mellékletét képezi.) 

Határidő: 2012. április 30. 
Feladatkörében érintett: a kerületfejlesztési és külkapcsolati szakterületért 

felelős alpolgármester 
a Hatósági Iroda vezetője 
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 
ügyvezetője 

15. napirendi pont 
A 2012. évi Parlagfű-mentesítési Program 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. Amennyiben nincs hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 283. számú előterjesztés 
elfogadásáról. 

23/2012. (IV. 12.) KKB határozat 
a 2012. évi Parlagfű-mentesítési Programról 
6 igen, l ellenszavazattal 
A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a 2012. évi Parlagfű-mentesítési 
Programot az előterjesztés 2-6. mellékletei szerint jóváhagyja. (A Parlagfű-mentesítési 
program az előterjesztés 2. mellékletét képezi.) 

Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
2012. október 31. 
a kerületfejlesztési és külkapcsolati szakterületért 
felelős alpolgármester 
a Hatósági Iroda vezetője 
a KŐKERT Kőbányai Non-profit Közhasznú Kft. 
ügyvezetője 

a Kőbányai Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója 
a Gazdasági és Pénzügyi Iroda vezetője 

16. napirendi pont 
A Budapest X. kerület, Kőbánya-alsó vasútállomás - Korponai utca- Liget utca

Bánya utca vonalszakaszon közlekedő 162-es, 162A és 262-es autóbuszjáratok, valamint 
a Gyömrőiút-Kada utca- Gergely utca vonalszakaszon közlekedő 217-es 

autóbuszjárat útvonalának módosítása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 
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A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Elnök: Tájékoztatásul elmondja, hogy lakossági kezdeményezés alapján került újra 
előterjesztésre ez az anyag. 

Elnök: Amennyiben nincs hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 271. számú előterjesztés 
elfogadásáról. 

24/2012. (IV. 12.) KKB határozat 
a Budapest X. kerület, Kőbánya-alsó vasútállomás - Korponai utca -Liget utca- Bánya 
utca vonalszakaszon közlekedő 162-es, 162A és 262-es autóbuszjáratok, valamint a 
Gyömrői út- Kada utca- Gergely utca vonalszakaszon közlekedő 217-es autóbuszjárat 
útvonalának módosításáról 
7 igen, egyhangú szavazattal 
l. A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság egyetért azzal, hogy a Budapest X. 
kerület, Kőbánya-alsó vasútállomás - Korpanai utca - Liget utca - Bánya utca 
útvonalon közlekedő 162-es, 162A és 262-es autóbuszjárat a Kőbánya-alsó vasútállomás 
- Állomás utca - Körösi Csoma Sándor út útvonalra módosuljon, és ezzel megszűnjenek 
a Halom utcában és a Bánya utcában található megállóhelyek, és áthelyezésre 
kerüljenek az Állomás utcai megállóhelyre, ha ennek zajterhelési és forgalomtechnikai 
akadálya nincs, és egyben felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a BKV Zrt.-t 
értesítse. 

Határidő: 2012. április 30. 
Feladatkörében érintett: a kerületfejlesztési és külkapcsolati 

szakterületért felelős alpolgármester 
a Hatósági Iroda vezetője 

2. A Bizottság egyetért azzal, hogy a 217-es autóbuszjárat Kápolna utca- Bolgár utca -
Gergely utca útvonala a Kápolna utca - Gergely utca útvonalra módosuljon, ha ennek 
zajterhelési és forgalomtechnikai akadálya nincs, és egyben felkéri a polgármestert, 
hogy a döntésről a BKV Zrt.-t értesítse. 

Határidő: 2012. április 30. 
Feladatkörében érintett: a kerületfejlesztési és külkapcsolati 

szakterületért felelős alpolgármester 
a Hatósági Iroda vezetője 

17. napirendi pont 
A Budapest X. kerület, Ihász utca 2. szám alatti szelektívhulladékgyűjtő-sziget 

megszüntetése 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. Amennyiben nincs hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 272. számú előterjesztés 
elfogadásáról. 
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25/2012. (IV. 12.) KKB határozat 
a Budapest X. kerület, Ihász utca 2. szám alatti szelektívhulladékgyűjtő-sziget 
megszüntetéséről 

7 igen, egyhangú szavazattal 
A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a Budatest X. kerület, Ihász utca 2. 
szám alatti szelektívhulladékgyújtő-szigetet megszünteti, és felkéri a polgármestert a 
szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 2012. május 31. 
Feladatkörében érintett: a kerületfejlesztési és külkapcsolati 

szakterületért felelős alpolgármester 
a Hatósági Iroda vezetője 

Agócs Zsolt elhagyta az üléstermet. 
Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság 6 fővel határozat képes. 

18. napirendi pont 
A házi szelektív hulladékgyűjtés bevezetése 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. Amennyiben nincs hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 284. számú előterjesztés 
elfogadásáról. 

26/2012. (IV. 12.) KKB határozat 
a házi szelektív hulladékgyűjtés bevezetéséről 
5 igen szavazattal, l tartózkodással 
A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság felkéri a polgármestert, hogy a házi 
szelektív hulladékgyűjtés bevezetése érdekében kössön vállalkozási szerződést a Duna 
Hulladékhasznosító Bt.-vel (székhelye: 1106 Budapest, Jászberényi út 53.) az 
előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal. . (A vállalkozási szerződés a jegyzőkönyv 
3. mellékletét képezi.) 

Határidő: 2012. május 15. 
Feladatkörében érintett: a kerületfejlesztési és külkapcsolati 

szakterületért felelős alpolgármester 
a Hatósági Iroda vezetője 

Agócs Zsolt visszaérkezett az ülésterembe. 
Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság 7 fővel határozatképes. 
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19. napirendi pont 
"Ez kukahelyzet!" című csapatverseny kiírása 

Előterjesztő: Kovács Róbert polgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 

A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Nagyné Horváth Emília: Javasolja, hogy a csapatlétszám ne 5-10 főben legyen 
meghatározva, mivel ezt soknak tartja. A csapatok álljanak 3-5 főből. Érdeklődik, hogy a 
középiskolások mért nem nevezhetnek a versenyre? V él eménye szerint a határidőt meg 
kellene hosszabbítani, mivel szerinte nem áll megfelelő mennyiségű idő az iskolások részére. 

Elnök: A csapatok a beiskolázási körzeteken belül végzik majd a felderítést. Nem határozná 
meg, hogy hány főből álljon egy csapat, valamint a határidőn sem változtatna. 

Szóbeli módosító javaslatot tesz: 

Elnök: Javasolja, hogy a versenykiírásban a résztvevők alcím alatti "5-10 fő" szövegrész 
helyett a "legfeljebb 10 fő" szöveg szerepeljen. (281/1. módosító javaslat) 

Az előterjesztő támogatja a 281/1. módosító javaslatot. 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, kéri, döntsön a Bizottság a 281. számú 
előterjesztés elfogadásáról a 28111. módosító javaslat figyelembevételével. 

27/2012. (IV. 12.) KKB határozat 
az "Ez kukahelyzet!" című csapatverseny kiírásáról 
7 igen, egyhangú szavazattal 
A Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság meghirdeti az "Ez a kukahelyzet!" 
című csapatversenyt az előterjesztés 2. mellékletében foglalt kiírás szerint. (A pályázati 
kiírás a jegyzőkönyv 4. mellékletét képezi.) 

Határidő: 2012. április 20. 
Feladatkörében érintett: a kerületfejlesztési és külkapcsolati 

szakterületért felelős alpolgármester 
a Hatósági Iroda vezetője 
a Gazdasági és Pénzügyi Iroda vezetője 

Tokady Marcell Gergely elhagyta az üléstermet. 
Elnök: Megállapítja, hogy a Bizottság 6 fővel határozatképes. 
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20. napirendi pont 
A Budapest X. kerület, Népligetben történt fakivágások ügyében készült tájékoztató 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 

A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Dr. Szabó Krisztián: Tájékoztatásul elmondja, hogy a Népliget nagy részét bejárták. A 
tapasztalatok szerint olyan műveletek történtek, melyek a faállomány rendezését szolgálták. 
Elmondja, hogy Cseh Ferenc kezdeményezésére került előterjesztésre ez az anyag. Ez a lakó 
folyamatosan látogatja a fogadóóráit és véleménye szerint a Népligetet teljesen érintetlenül 
kellene hagyni. Számos fát vágott ki a FŐKERT Nonprofit Kft., érvényes engedély alapján, 
ezek mind öreg, elkorhadt fák voltak. 

Elnök: Véleménye szerint történtek indokolatlan fakivágások 1s, melyeket fényképekkel 
támaszt alá. Ezeket nem szabadna engedélyezni. 

N agyné Horváth Emília: Elmondja, hogy nagyon sajnálja, amiért nem vették előre ezt a 
napirendi pontot, és így nem tud jelen lenni Cseh Ferenc, aki fényképekkel is szerette volna 
alátámasztani a véleményét. Érdeklődik, hogy a jegyző adja-e ki az engedélyeket a 
fakivágásokhoz? 

Szlovicsák István: Elmondja, hogy a Vajda Péter utca és a Hungária körút sarkán ki lett 
alakítva egy sportpálya. 

Dr. Szabó Krisztián: A Népliget a Fővárosi Önkormányzat kezelésében van, de a Kulturális 
Örökségvédelmi Hivatal adja ki az engedélyeket. A FŐKERT Nonprofit Kft. ultrahangos 
berendezésekkel vizsgálja meg azt, hogy mely fák kivágására van szükség. Elmondja, hogy a 
Képviselőasszony olyan fákról készült fényképeket hozott el az ülésre, melyek azért kerültek 
kivágásra, mert balesetet okoztak. A Népliget területén kb. harminc fa került pótlásra. A 
felmerült problémákat megvizsgálták és felvették a kapcsolatot a Fővárosi Önkormányzattal. 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, megállapítja, hogy a Bizottság döntéshozatal 
nélkül a "Budapest X. kerület, Népligetben történt fakivágások ügyéről" szóló 270. számú 
előterjesztésben foglalt tájékoztatót tudomásul veszi. 

21. napirendi pont 
Tájékoztató a kerületi gyalogátkelőhelyek létesítéséről 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Kéri, akinek az előterjesztéssel kapcsolatban kiegészítése, kérdése, észrevétele van, 
jelezze. 
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A napirendi ponttal kapcsolatban felszólal: 

Szlovicsák István: V él eménye szerint a városközpontban újra fel kellene festeni a 
parkolóhelyeket 

Czirják Sándor: Érdeklődik, hogy a Kápolna téren hollenne az új gyalogátkelőhely? 

Elnök: Három évvel ezelőtt született erről egy képviselő-testületi döntés. Azóta tervezés alatt 
áll, de konkrét hely még nem került kijelölésre. 

Elnök: Amennyiben nincs több hozzászólás, megállapítja, hogy a Bizottság döntéshozatal 
nélkül a "Kerületi gyalogátkelőhelyek létesítéséről" szóló 280. számú előterjesztésben foglalt 
tájékoztatót tudomásul veszi. 

Elnök: Megköszöni a megjelentek munkáját, és a Kerületfejlesztési és Környezetvédelmi 
Bizottság ülését 1725 órakor bezárja. 

K. ill. f. 

jegyző 
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A jegyzőkönyv mellékletei 

../ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

../ jelenléti ív 

../ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

../ határozatok mellékletei 

D írásban benyújtott módosító javaslat 

D jegyző törvényességi észrevétele 

D interpelláció 

D titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

D felszólalási jegy 
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